

PRENTSA-OHARRA - NOTA DE PRENSA

Pollock filma Guggenheim Bilbao Museoa, hileko Let's Go to the Movies saioan

Guggenheim Bilbao Museoak, asteazken honetan, otsailaren 25ean, *Let's Go to the Movies* jardueraren beste saio bat hartuko du. Ekimen hau British Councillekin lankidetzen antolatzen da eta ingelesa modu erlaxatuan lantzea du helburu; hori dela eta, jatorrizko bertsioan, ingelessez, ematen dira **bideoen, film laburren, animaziozko dokumentalen eta arte-dokumentalen zatiak.**

Sarrerak, beste batzuetan ez bezala, filma hasi baino 2 ordu lehenago salgai egongo dira Museoko txarteldegiaren. Doakoak izango dira Museoaren Lagunentzat zein British Councileko ikasleentzat; publiko orokorrarentzat 3€ izango dira.

Asteazken honetan *Pollock*, Ed Harrisek zuzendutakoa eta interpretatutakoa, proiektatuko da. Pelikula ondoren, **British Council**ko irakasleek gidatu eta sustatuko dute parte-hartzaleen arteko elkarritzeta animatua. Museoko Zero Espazio gunean izango da ekimen hau, 18:00etatik 19:30etara.

El Museo Guggenheim Bilbao presenta la película *Pollock* en una nueva sesión de *Let's Go to the Movies*

El Museo Guggenheim Bilbao presenta este miércoles, 25 de febrero, una nueva sesión del programa *Let's Go to The Movies*, una iniciativa que, en colaboración con el British Council, promueve la práctica del inglés de una manera relajada, a través de la proyección de **clips, cortos y documentales de animación y arte** en versión original.

Las entradas, a diferencia de otras ocasiones, estarán disponibles dos horas antes de la sesión en las taquillas del Museo. Gratuitas para los Amigos del Museo y los alumnos del British Council y 3€ para el público general.

Este miércoles se proyectarán extractos de la película *Pollock* dirigida e interpretada por Ed Harris, a la que seguirá una animada conversación en inglés entre los asistentes, liderada por docentes del **British Council**. La actividad tendrá lugar en Zero Espazio entre las 18:00 h y las 19:30 h.

Bilbon, 2015eko otsailaren 23a n

Bilbao, 23 de febrero de 2015